
 قزوین-مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-نماینده 
مردم  قزوین، البرز و آبیک در مجلس شورای اسلامی 
اظهار داشت: یکی از ملاک های ارزیابی مدیران، کاهش 
مراجعه مردم به دفاتر نمایندگان است لذا در یک سال 
اخیر میزان مراجعه مردم  و شکایت از عملکرد مدیران 
استان  کاهش یافته است  که  این بیانگر برخورد خوب 

مدیران ادارات با ارباب رجوع است.
لطف الله سیاهکلی نماینده مردم  قزوین، البرز و آبیک 
در مجلس شورای اســلامی دردومین نشست خبری 
با اصحاب رسانه استان قزوین اظهار داشت :  در استان 
قزوین خبرنگاران زیادی در عرصه رســانه فعالیت  و 
تلاش می کنند لذا بنده به  رسانه های مخالف و موافق 
خود احترام می گذارم و انتظار دارم رســانه ها هم در 
قضاوت و نقد خود از مدیران و نمایندگان با انصاف و 
اشراف بر اطلاعات نقد کنند  در غیر اینصورت رسانه 
ها در ادامه کار دچار مشکل شده و موجب بی اعتمادی 

خواهند شد.
وی بیان داشت : رسانه ها در عرصه فرهنگی نقش موثری 
دارند  لذا  باید در عرصه  اطلاع رسانی هم دموکراسی 
را پاس بدارنند و هم روشنگری کنند تا موجب شفاف 
سازی امور، نظارت موثر، مسئولیت پذیری و پاسخگویی 

مدیران شوند.
نماینده قزوین، البرز و آبیک در مجلس شورای اسلامی 
گفت: دردو سال گذشته  برای پیگیری مشکلات مردم از 
مجموع  حدود 800 روستای استان به  600 روستا سفر 

کردم  و در میان مردم حضور یافته و مشــکلات آنها را 
بررسی  و  پیگیری کرده ام ودر این راستا برای 270 روستا 

مصوبه اجرایی گرفته ایم. 
دکتر سیاهکلی با بیان اینکه درملاقاتهای مردمی دفتر 
تقریبا نیمی از مشکلات مردم را در محل حل می کنیم تا 
اعتماد آنها به نظام، انقلاب و دولت مردمی جلب شود  با  
بیان ارایه گزارش چنین اظهارداشت : ملاقات خصوصی 
و مردمی با 22 هزار و 305 نفر و حضور 17 هزار و 850 
نفر در دفتر و ملاقات های عمومی در شنبه های مردمی و 
ارسال 10 هزار نامه برای حل مشکلات مردم از مهمترین 

اقدامات انجام شده است.
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی گفت: مدیریت 
کشور با یک تفکر ممکن نیست و برای توسعه و پیشرفت 
به چند صدایی و اســتفاده از افراد توانمند با همه افکار 
نیازمندیم. دکتر سیاهکلی بیان داشت: کار سیاسی نکرده 
و نخواهم کرد و اعتقاد دارم مــا نباید این فرصت را در 
سیاسی بازی تلف کنیم  لذا این مردم شایسته خدمات 

بیشتری هستندو امروز فقط باید به مردم خدمت کرد.
نماینده قزوین، البرز و آبیک در مجلس شورای اسلامی 
پیرامون سفر رئیس جمهور به اســتان  گفت:  احداث 

فرودگاه، ادامه متروی هشتگرد به قزوین؛ ساخت راه 
آهن قزوین به قم، رفع نقاط حادثه خیز، اصلاح راههای 
روســتایی، احداث هاب لجســتیک و تعریض جاده 
قزوین به بویین زهرا و دو بانــده کردن جاده قزوین به 
آبیک  از جمله طرح های دیده شده  در این سفر میباشد 
که با اعتباری  بیش از 12 هزار میلیارد تومان مصوب شد . 
دکتر لطف الله سیاهکلی اظهارداشت: بر اساس تاکید مقام 
معظم رهبری اینجانب در انتصابات دخالت نمی کنم اما 
مشورت می دهم زیرا وظیفه نظارتی داریم و اگر فردی را 
از ما برای مدیریت استعلام کنند حتما نظر خود را اعلام 
می کنیم اما برای هیچ فردی اصرار بر انتخاب نخواهم کرد 
تا بتوانم ناظر بر عملکرد مدیران بوده و آنها را در مقابل 

مردم پاسخگو کنم.
سیاهکلی در بخش دیگری از سخنرانی خود در مورد 
بحث  طرح صیانت و مبحث تقسیمات کشوری  اظهار 
داشت : اینجانب باور دارم فضای مجازی عرصه زندگی 
مردم است و اگر درست مدیریت شود دستاورد زیادی 
برای همه خواهد داشت و نباید کاری کنیم که به مردم 
آسیب وارد شود  و همچنین پیگیری لازم برای ارتقای 
جایگاه کشوری برخی شهرهای استان از جمله محمدیه، 

الموت شرقی و غربی،اقبالیه صورت خواهد گرفت.
سیاهکلی در خصوص نحوه واگذاری مسکن به افراد 
کم درآمد با وعده پیگیری آن در مجلس گفت: متاسفانه  
نحوه واگذاری و دریافت پیش پرداخت ها با توان مالی 

مردم هماهنگ نیست. 
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مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان؛

 48 کیلومتر شبکه برق رسانی در زلزله بندرخمیر و بندرلنگه آسیب دید
  بندرعباس-پرویزی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان گفت: در زمین لرزه شهرستان بندرلنگه و بندرخمیر ۴8 کیلومتر شبکه فشار متوسط و ضعیف 
خسارت دید.  محمد کریمی افزود: در این زمین لرزه 38 کیلومتر شبکه فشار ضعیف و 10 کیلومتر شبکه فشار متوسط آسیب دید. 88۹ پایه شامل 205 پایه فشار متوسط و 68۴ پایه فشار ضعیف 
نیز دچار آسیب شده است.  در زلزله بندرخمیر و بندرلنگه 55 دستگاه ترانسفورماتور دچار خسارت شد که خسارت ها مربوط به روستاهای سایه خوش، برکه سفلین، گزیر، کلاتو و هشم میباشد. 

میزان خسارت وارد شده به شبکه ها و تاسیسات توزیع برق حدود ۴71 میلیارد ریال برآورد شده است. با تلاش کارکنان عملیاتی شرکت ازسراسر استان برق مناطق زلزله زده وصل شده است.
 

 نماینده مردم  قزوین، البرز و آبیک :

شکایت از عملکرد مدیران قزوین کاهش یافته است

مدیرعامل آبفای کشور:

کمبود زیرساخت های آبرسانی البرز باید در کوتاه مدت جبران شود

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

کرج-معصومه عینی-خبرنگاراقتصادســرآمد- 
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
گفت: عقب ماندگی تاریخی در ایجاد تاسیسات و مخازن 
البرز وجود دارد که باید در یک بازه زمانی کوتاه مدت 
کمبودها را مرتفع کنیم تا بتوانیم تاب آوری شبکه های 

مختلف آبی پروژه آب شرب استان را بالا ببریم.
اتابک جعفری ضمن بازدید از پروژه آبرســانی رینگ 
غربی استان البرز در شهر جدید هشتگرد، عنوان کرد: 
برای بررسی وضعیت آبی به ویژه آب شرب استان البرز 
در چند محور در قالب بازدید از پروژه های آبرسانی، عازم 

سفر به این استان شدیم.
وی افزود: یکی از محورهای اصلی، بررسی وضعیت 
آب شرب در افق کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت 
است و در همین راستا باتوجه به اهمیتی که استان البرز 
دارد بازدید و بررسی مفصلی از پروژه ها و منابع آبی این 

استان به عمل آمد.
مدیرعامل شرکت مهندســی آب و فاضلاب کشور 

توضیح داد: باتوجه به عقب ماندگی تاریخی در ایجاد 
تاسیسات و مخازن استان وجود داشت، بررسی های 
جدی انجام دادیم و قرار بر این شد که با همکاری استاندار 
البرز در یک بازه کوتاه مدت کمبودها را مرتفع سازیم تا 
بتوانیم تاب آوری شــبکه های مختلف آبی پروژه آب 
شرب استان را بالا ببریم و مردم بتوانند با آرامش خیال 

آب شرب گوارا داشته باشند.
وی ادامه داد: پروژه ای به نام جهاد آبرســانی با حضور 
و همکاری ســپاه پاســداران انقلاب اسلامی، بخش 
خصوص و خیرین در سطح کشور آغاز شده که حدودا 
7100 روستا توسط سپاه پاسداران، حدود 1100 روستا 
توسط بخش خصوصی آبرســانی می شود؛ همچنین 
پیش بینی می شود که 5000 روستا نیز از طریق خیرین 

آبرسانی شود.
جعفری درخصوص جهاد آبرســانی در استان البرز، 
تصریح کرد: با همت خوبی که همکاران ما در استان البرز 
داشتند تا به امروز حدود 30 درصد در عرض سه ماه در 

این زمینه پیشرفت فیزیکی حاصل شده است و در همین 
راستا تمام روستاهای استان پوشش داده خواهند شد تا 

بتوانند از این نیاز اولیه به راحتی استفاده کنند.
وی افزود: باتوجه به دســتورالعمل های جدی که به 
زودی ابلاغ خواهد شــد، قرار بر این است که بخش 
صنایع از بخش آبی قطع جدا شود و به پساب منتقل 
خواهد شد تا بتوان استفاده های مفیدتری به ویژه شرب 

از آن داشت.
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور اظهار 
کرد: آب موهبتی است که امروزه روی آن برنامه ریزی 
چندانی انجام نشده؛ پساب ویژگی های بسیاری دارد و 
آب بسیار پایداری است که از طریق آن وضعیت صنعت 

تحت الشعاع قرار نخواهد گرفت.
وی ادامه داد: پساب چیزی است که همیشه در اختیار 
صنایع قرار داده می شــود و این از طریق این در زمینه 
بهداشت زیســت محیطی که ممکن است به آب های 
زیر زمینی و زیر سطحی آســیب برسد، جمع خواهد 

شد و با جایگزینی چاه های شرب و باکیفیت سفره های 
آب زیر زمینی بهتر مورد استفاده قرار خواهند گرفت؛ بر 
همین اساس با استفاده کمتر از سفره های آب زیر زمینی 
می توانیم شاهد اثرات مطلوبی در این زمینه باشیم تا در 

بلند مدت دچار مشکلات جدی نشویم.

سرپرست شرکت گاز استان آذربایجان شرقی:
 عملیات گازرسانی 11 روستای دیگر شهرستان مراغه آغاز شد

تبریز-امیدمحمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-آیین افتتاح پروژه گازرسانی به 11 روستای 
شهرستان مراغه با حضور مسؤولین استانی و شهرستانی برگزار شد.

 مهندس نادر کمالی در آیین افتتاح پروژه گازرسانی به 11 روستای شهرستان مراغه گفت: 
این پروژه شامل گازرسانی به روستاهای قوشه بلاغ، جناق بلاغ علیا، کنجی، تازه کند عیدلو، 
عیدلو، شیرین کند، جوکی وسط، قویون قشلاق، باغ یری، آغچه مشهد و ممه شیر با تعداد 

۴3۹ خانوار تحت پوشش خواهد بود.
وی با اشاره به رو به اتمام بودن گازرسانی روستایی در شهرستان مراغه، افزود: به زودی 
تمامی روستاهای شهرستان به مدار مصرف گاز طبیعی متصل شده و رفاه و آبادانی حاصل 

از انرژی پاک گاز طبیعی در تمامی مناطق شهری و روستایی برابری خواهد کرد.
کمالی ادامه داد: علاوه بر پروژه افتتاحی، گازرسانی به 6 روستای این شهرستان نیز در دست 

اجرا بوده که از پیشرفت مطلوبی برخوردار می باشد.
وی اظهار داشت: هم اکنون 100 درصد خانوار شهری و ۹۹ درصد خانوار روستایی از نعمت 
گاز طبیعی بهره مند می باشند که با به ثمر رسیدن پروژه های عمرانی گاز در آینده نزدیک، این 

بهره مندی به ۹۹.۹ درصد افزایش خواهد یافت.
 سرپرست شرکت گاز استان با اشاره به ضرورت رعایت ایمنی و مدیریت مصرف گاز 
طبیعی تصریح کرد: مهم ترین شکرگزاری برای نعمت الهی گاز که آسان و پاک در اختیار 
هم استانی های عزیز در تمامی نقاط شهری و دورترین مناطق روستایی قرار گرفته، حفظ 
این سرمایه ملّی و جلوگیری از هدررفت آن از طریق مدیریت صحیح مصرف و همچنین 

رعایت نکات ایمنی در بکارگیری آن می باشد.

بانک ها سرآمد نهاد های پرمصرف برق در خراسان رضوی

مشهد-خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون فروش و خدمات مشترکان شرکت توزیع نیروی 
برق خراسان رضوی گفت: از زمان الزام رعایت الگوی مصرف، بانک ها در صدر نهاد های 

پرمصرف برق قرار گرفته اند.
مهدی دهقان گفت: از زمان الزام رعایت الگوی مصرف توسط نهادها، سازمان های عمومی 
و دستگاه های اجرایی استان تاکنون بانک ها در صدر نهاد های پرمصرف برق قرار گرفته اند.

او گفت: از آنجا که لازم است مطابق مصوبه هیات وزیران در اردیبهشت ماه امسال، ادارات 
و بانک ها و سازمان های عمومی، مصرف برق خود را به میزان 30 درصد در ساعات اداری 
نسبت به دوره مشابه سال قبل و 60 درصد مصرف جاری در ساعات غیر اداری کاهش دهند، 
لوازم اندازه گیری این بخش از مشترکان به گونه ای تنظیم شده که در صورت عدم کاهش 

مصرف، برق آن ها از راه دور قطع خواهد شد.
 معاون فروش و خدمات مشترکان شرکت توزیع نیروی برق خراسان رضوی گفت: در 
این راستا دیروز برق 23 اداره و از نیمه خردادماه تاکنون روزانه به طور متوسط برق ۴5 اداره 
پرمصرف در استان قطع شده است، که این نهاد ها و سازمان ها در همه شهرستان های زیر 
پوشش شرکت توزیع نیروی برق خراسان رضوی، به جز مشهد و طرقبه شاندیز، قرار 

داشته اند.
دهقان گفت: کلیه مشترکان به رعایت الگو و صرفه جویی در مصرف برق، به ویژه در ساعات 
اوج بار دعوت میکنیم که با همکاری تمامی هم استانی ها، بیشترین بهره مندی مشترکان از 

انرژی برق را شاهد باشیم.

پیش بینی برداشت 450 تن زردآلو از باغات شهرستان بهار
 همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیر جهادکشاورزی بهار گفت:  برداشت 

زردآلو از 70 هکتار از باغات بارور این شهرستان آغاز شده است.
 عبدالحسین اکبری با بیان اینکه از 5700 هکتار باغات این شهرستان حدود 77 هکتار به 
کشت زرآلو اختصاص دارد، اظهار کرد: پیش بینی می شود امسال بیش از ۴50 تن زردآلو در 

شهرستان بهار برداشت شود .
وی با اشاره به اینکه خوشبختانه امسال زردآلوکاران با سرمازدگی زیادی مواجه نبودند، در 

خصوص ارقام زردآلو، بیان کرد: ۹0 درصد ارقام زردآلوی بهار محلی می باشد 
اکبری  با اشــاره به اینکه ۴0 درصد محصول زردآلوی بهار به استان های همجوار صادر 
می شود، یادآور شد: نبود صنایع تبدیلی در این شهرستان سبب شده محصولات به صورت 
تازه خوری به بازار عرضه و فرآوری به صورت سنتی انجام می شود. لذا کاشت ارقام مقاوم 

به آفات و بیماریها منجر به افزایش عملکرد این محصول میگردد.
مدیر جهاد کشاورزی بهار در پایان خاطر نشان کرد با ایجاد صنایع تبدیلی و فرآوری میتوان 

علاوه بر صادرات آن اشتغال و ارزش افزوده ریالی و ارزی ایجاد کرد.

 آغاز ششمین مرحله آبگذاری شالیزارهای شرق گیلان

رشت-خبرنگاراقتصادسرآمد- مدیر بهره برداری و نگهداری از تأسیسات آبی و برق آبی 
شرکت آب منطقه ای گیلان از ششمین مرحله آبگذاری کانال راست سد سنگر مربوط به 

اراضی شالیزارهای مناطق شرقی استان خبر داد.
مرتضی میرزایی در جمع خبرنگاران گفت: ششمین مرحله آبگذاری کانال راست سنگر 
)اراضی شالیزارهای مناطق شرق استان( از صبح امروز چهار شنبه تیرماه به مدت هشت 

روز انجام می شود.
وی افزود: آب کانال چپ سد سنگر نیز)مربوط به اراضی شالیزارها مناطق مرکزی استان( 

پس از هشت روز آبگذاری، از امروز به مدت چهار روز قطع خواهد شد.
میرزایی خاطرنشان کرد: با توجه به افزایش جریان رودخانه سفیدرود و کانال های آبیاری، 
شهروندان و مسافرین گرامی به جهت جلوگیری از بروز هرگونه خسارات جانی و مالی 
احتمالی، از نزدیک شدن به بستر و حریم رودخانه سفیدرود و کانال های آبیاری و تأسیسات 

آبی جداً خودداری کنند.

سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان هرمزگان:
شبکه گازطبیعی در هرمزگان پایدار است

بندرعباس-پرویزی،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست روابط 
عمومی شرکت گاز استان هرمزگان از پایداری جریان گاز طبیعی 

در مناطق زلزله زده  این استان، خبر داد.
 سید مجید رضوی، سرپرست روابط عمومی شرکت گاز استان 
هرمزگان، ضمن اشاره به وقوع زلزله 6.1  ریشتری  در این استان، از 
پایداری جریان گاز طبیعی در مناطق زلزله زده اخیر، خبر داد و بیان 
کرد: در همان ساعات اولیه پس از وقوع زلزله،  همکاران ما در واحد 

بازرسی فنی و نشت یابی به مناطق زلزله زده، اعزام شدند.
وی بیان کرد: باتوجه به بررســی های انجام شده همکاران ما از 
تاسیسات و شبکه های گازرسانی در مناطق زلزله زده، تاکنون هیچ 
گزارشی از آسیب و یا نشتی گاز مشاهده نشده،  جریان گاز طبیعی 
در استان پایداراست و  در همین زمینه  به ساکنین  زلزله زده،  آرامش 

خاطر می دهیم که دغدغه ای در زمینه گاز طبیعی، وجود ندارد.
سخنگوی شرکت گاز  هرمزگان اظهار کرد:  همکاران ما در واحد 
پست امداد  و اتفاقات گاز  نیز به صورت 2۴ ساعته در آماده باش 
کامل جهت ارایه خدمات رسانی هستند و باتوجه به اجرای پروژه 
خط انتقال گاز به شهرستان بندرلنگه و روستاهای  تابعه آن، این 

پروژه نیز بدون هیچ وقفه ای در حال اجراست.
گفتنی است  برابر اعلام موسسه ژئوفیزیک دانشگاه تهران، زلزله ای 
به بزرگی6.1 ریشتر در ساعت 2 و 2 دقیقه بامداد یازدهم تیر ماه 
1۴01 حوالی شهرســتان بندر خمیر را لرزاند. این زمین لرزه در 
عمق 10 کیلومتری از سطح زمین رخ داد و کانون این زلزله در3۴ 
کیلومتری بندر خمیر، ۴1 کیلومتری شهر کنگ و ۴8 کیلومتری  بندر 

لنگه بوده و در نقاط مختلفی از استان نیز احساس شد.

 استاندار آذربایجان غربی:
 معیشت در روستاهای آذربایجان غربی 

بهبود می یابد

ارومیه -خبرنگاراقتصادسرآمد- استاندار آذربایجان غربی با اشاره 
به تلاش خستگی ناپذیر دولت برای توسعه کشور و رفع مشکلات 
گفت: یکی از نقاط تمرکز دولت مردمی سیزدهم، رفع عقب افتادگی 

ها در مناطق مختلف کشور است.
محمدصادق معتمدیان در جمع مردم روستای قره تپه شهرستان 
ماکو، با اشاره به عزم جدی دولت درخصوص جبران عقب افتادگی 
ها، افزود: مجموعه خدمت گزاران مردم در دولت ســیزدهم، در 
راستای شنیدن مطالبات مردم و تامین نیازهای آنان با همه توان 

تلاش می کنند.
وی یکی از نشــانه های توجه دولت به توسعه مناطق محروم را 
اعتبار و تسهیلات ویژه در سفر استانی رئیس جمهور به آذربایجان 

غربی اعلام کرد.
معتمدیان همچنین با اشاره به سفر رئیس جمهور به شهرستان های 
ارومیه ، پیرانشهر، مهاباد و میاندوآب، افزود: آذربایجان غربی یکی 
از استان هایی بود که آیت الله رئیسی بیشترین حضور شهرستانی 

را در آن داشت.
استاندار آذربایجان غربی، سفرهای شهرستانی را نیز در راستای 
رفع عقب افتادگی مناطق مختلف اعلام کرده و ادامه داد: در این 
سفرها ضمن بازدید از مناطق مختلف و روند فعالیت ها، در جریان 
مشــکلات مردم قرار گرفته و با برگزاری شورای برنامه ریزی و 
توسعه استان با محوریت آن شهرستان، تصمیمات توسعه محور 

اتخاذ می شود.
وی با بیان اینکه بهترین زمان کار ما، زمان شنیدن مشکلات مردم 
است، افزود: در ۴3 سال گذشته اقدامات زیربنایی خوبی در مناطق 
مختلف کشور به ویژه روستاها انجام شده اما همچنان شاهد رفع 
نشدن برخی مشکلات و در پی آن، مهاجرت از روستاها هستیم که 

زمینه حاشیه نشینی در شهرها را فراهم کرده است.
معتمدیان با یادآوری آسیب های مهاجرت روستاییان به شهرها، 
خاطرنشان کرد: مهاجرت روستاییان موجب شده جمعیت مولد 
روستایی، به جمعیت ســربار در شهرهای بزرگ تبدیل شود که 

مشکلات بسیار زیادی را به همراه دارد.
استاندار آذربایجان غربی همچنین با تاکید بر اینکه توجه به مسائل 
معیشتی، اقتصادی و اشتغال از اولویت های جدی دولت سیزدهم 
است، افزود: ما می توانیم با اجرای طرح های ارتقای رفاه و توسعه 
اشتغال در روستاها، ضمن تثبیت جمعیت روستایی، زمینه مهاجرت 
معکوس را نیز فراهم کنیم. وی در ادامه، نتیجه توجه به ظرفیت 
روستاها را ایجاد ارزش افزوده برای کشــاورزان و بهره برداران 
روستایی عنوان کرده و یادآور شد: به طور مثال 33 درصد از سیب 
کشور در آذربایجان غربی تولید می شود اما هر سال شاهد هستیم 
که بیش از ۴0 هزار باغدار در استان، نگرانی برای فروش محصول 
دارند و ما امروز متاسفانه با خام فروشی مواجه هستیم که ارزش 
افزوده قابل توجهی ندارد. معتمدیان دغدغه جوانان روستایی را نیز 
تامین زمین دانسته و اظهار کرد: بخش مسکن را با اختصاص زمین 
فعال می کنیم و در کنار آن، بهبود معیشت و درآمدزایی در روستاها 

با توجه به مزیت روستاها در دستور کار قرار دارد.
استاندار آذربایجان غربی همچنین افزود: آماده تامین زمین، انشعاب 
ها، تسهیلات ارزان قیمت برای ایجاد کارگاه ها در روستاها با توجه به 

مزایای روستاهای مختلف در آذربایجان غربی هستیم.
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اخبار

 وزیر صمت در بازدید از فولاد مبارکه: 

عملکرد فولاد مبارکه در تنظیم بازار و 
تولید محصولات ویژه قابل تقدیر است

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-وزیر صنعت، 
معدن و تجارت با بیان این که ما هم تولیدکننده و هم صادرکننده فولاد 
هستیم، گفت: زمانی که قصد تولید الکتروموتور داریم، فولاد الکتریکی 
را از دیگر کشورها خریداری و وارد می کنیم که خوشبختانه فولاد مبارکه 

در این زمینه کشورمان را از واردات این محصول به کشور بی نیاز کرد.
سیدّرضا فاطمی امین، وزیر صمت، در سفر خود به استان اصفهان پس 
از افتتاح پروژه های صنعتی در مجتمع فولاد سبا، با حضور در شرکت 
فولاد مبارکه، از خطوط تولید نواحی فولادسازی و نورد گرم این شرکت 
بازدید به عمل آورد و اظهارکرد: فــولاد مبارکه با مدیریت بازار فولاد 
توانست کسری تولید را جبران کند و در حفظ تعادل بازار تاثیرگذار باشد 

که جای تقدیر دارد.
وی افزود: این شرکت در حوزه فناوری نیز اقدامات موثری انجام  داده و 
توانسته با صرفه جویی قابل توجهی، کمترین میزان مصرف آب را در میان 

فولادسازان جهان داشته باشد.
وزیر صمت خاطرنشان کرد: در زمینه تحقیق و توسعه، اقدامات مثبتی در 
فولاد مبارکه صورت گرفته که یکی از اقدامات مهمّی که در این مجموعه 
کلید خورده و از دغدغه های ما محســوب می شود، تولید فولادهای 
ویژه، نظیر فولادهایی است که در تولید ترانسفورماتورها کاربرد دارد 

و بسیار مهم است.
فاطمی امین با بیان این که ما هم تولیدکننده و هم صادرکننده فولاد هستیم، 
گفت: زمانی که قصد تولید الکتروموتور داریم، فولاد الکتریکی را از دیگر 
کشورها خریداری و وارد می کنیم که خوشبختانه فولاد مبارکه در این 

زمینه کشورمان را از واردات این محصول به کشور بی نیاز کرد.
وی تصریح کرد: امروز به پاس قدردانی از زحمات و تلاش های مدیران و 

کارکنان سخت کوش فولاد مبارکه، از این مجموعه دیدن کردم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت بیان کرد: همان طور که مقام معظم رهبری 
اشاره کرده اند، تولید یک جهاد است و این جهاد در برابر دشمن است؛ 
علی رغم اعمال تحریم های ظالمانه دشمنان، حجم تجارت خارجی ایران 
در سال گذشته 120 میلیارد دلار بوده و این نشان دهنده جهادی است که 
در تولید و تجارت رقم خورده که جای قدردانی از حرکت جهادگونه 

رزمندگان و سربازان جبهه صنعت دارد.

 سخنگوی صنعت برق استان اصفهان :

 حوادث، دلیل قطع برق مشترکین 
خانگی است

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-محمدرضا نوحی 
با اشاره به افزایش دمای هوا و بالا رفتن مصرف برق استان، اظهار 
کرد: با پیش بینی هواشناسی از اواخر هفته هوا رو به گرما خواهد رفت و 
افزایش یک درجه ای دمای هوا در کشــور، 1500 مگاوات به مصرف 

اضافه می کند.
وی توضیح داد: براساس تفاهم نامه وزارت نیرو با وزارت صمت، صنایع 
باید 6 هزار مگاوات به وزارت نیرو کمک کنند که با توجه به این کمک 

صنایع، برنامه ای برای خاموشی بخش خانگی نخواهیم داشت.
سخنگوی صنعت برق اســتان اصفهان البته از مردم خواست با توجه 
به افزایش دمای هوا صرفه جویی در مصرف برق داشته باشند تا هیچ 

خاموشی برای بخش خانگی نداشته باشیم.
وی درباره تغییر ساعات ادارات و صرفه جویی که در این باره صورت 
می گیرد، توضیح داد: کاهش 30 درصدی مصرف برق طی روز و 60 
درصدی در ساعت های اداری، کمک های خوبی به شبکه سراسری برق 
کرده است و در صورت رعایت مردم و عدم استفاده از وسایل برقی در 

ساعات پیک، خاموشی نخواهیم داشت.
سخنگوی صنعت برق اســتان اصفهان درباره گزارش برخی مردم از 
قطعی های برق در اصفهان، توضیح داد: این قطعی ها ناشی از حوادث 
برق بوده و ما اصلاً قطعی برق برای مشترکین خانگی و عمومی ناشی از 

کمبود تولید نداشته ایم.
وی درباره احتمال خاموشــی برق در بخش خانگی با افزایش دمای 
هوا، گفت: وقتی مدیریت بار را از طریق صنایع انجام می دهیم هیچ گونه 

محدودیتی برای خاموشی در مشترکین خانگی نخواهیم داشت.
نوحی درباره فعالیت رمزارزها، توضیــح داد: اکنون رمزارزهای مجاز 
فعالیتی ندارند و طبق بخشنامه وزارت نیرو برق آنها تا پایان شهریورماه 
قطع خواهد بود. وی در ادامه درباره تغییر ساعات ادارات و تاثیر در کاهش 
مصرف برق در استان، اظهار کرد: مطابق آمار دو روز پیش به نزدیک 250 
اداره، شرکت و سازمان در استان اصفهان اخطار پرمصرفی )عدم رعایت 
سقف مصرف( داده ایم که از این تعداد نزدیک ۴1 مجموعه به اخطارها 

توجهی نکردند و برق آنها قطع شد.

 
رئیس کمیسیون نظارت شورای شهر همدان:

 شهرداری املاک تجاری خود
 را به صاحبان سرقفلی واگذار کند

همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد-رئیس کمیسیون حقوقی، 
نظارت، بازرسی و امور اداری شورای اسلامی شهر همدان گفت: 
شهرداری املاک تجاری خود را در راستای بهینه سازی و تبدیل به احسن 

به صاحبان سرقفلی واگذار کند.
به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی شهر همدان، مرتضی کرباسیان 
در گفتگو با خبرنگار ما افزود: شهرداری همدان از سنوات قبل تاکنون 
دارای بالغ بر 1600 واحد املاک تجاری اســت که غالبا در پاساژها و 
گالری های شهر واقع شده اند و با گذر زمان و قدمت بنا، موضوع موجب 
تحمیل هزینه هایی برای شهرداری اعم از تعمیر، تجدید بنا و غیره شده 
است. کرباسیان با اشاره به قراردادهای منعقده بین شهرداری )موجر( و 
مستاجرها ) صاحبان حق سرقفلی( و اختلافات موجود بین صاحبان 
سرقفلی و شــهرداری و نیز نارضایتی بیشتر مستاجرین از عملکرد و 
اقدامات شهرداری و نیز ترک فعل در خصوص املاک مورد نظر، اضافه 
کرد: بر این اساس شایسته است شهرداری به منظور ایجاد منابع پایدار 
در ابتدا طرح یا پروژه ای برای شهر تعریف و زمینه فروش کلیه املاک 
تجاری نسبت به هزینه کرد بهای حاصله در طرح مورد نظر اقدام کند چرا 
که این اقدام ناظر بر واگذاری املاک به صاحبان حق سرقفلی می تواند به 

مبلمان و زیباسازی و نوسازی املاک شهری منتتج شود.
وی اظهار داشت:  تعمیر و تجدید بنای ملک از سوی خریداران به تبع 
پرداخت عوارض وسایر هزینه ها برای شهرداری ها سودمند است و مزید 
بر موارد فوق در نقل و انتقال املاک و سرقفلی تسریع و تسهیل حاصل 
می شود. کرباسیان اضافه کرد: عمده مستاجرین از ترک فعل شهرداری در 
نگهداری تعمیر و صدور مجوزهای لازم برای املاک مورد نظر شکایت 
دارند و از طرفی املاک تجاری در محل هایی واقع شده اند که محل عبور 
و مرور و تردد بیشتر شهروندان است و عدم اقدام شهرداری در تعمیر و 
بازسازی ملک می تواند با گذر زمان موجب بروز خطرات جانی و مالی 
به شهرداری و توجه و مسولیت و پاسخگویی و جبران خسارت مسئولین 
مربوطه شود، بر این اساس اقتضاء، صرفه و صلاح شهرداری واگذاری 

املاک تجاری به صاحبان سرقفلی است.

مدیرکل بنیاد مسکن استان: 

گسترش محدوده روستاهای استان بوشهر در کنترل قیمت زمین و مسکن موثر است
بوشهر-  سهیلا کرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-

مدیرکل بنیاد مسکن استان بوشــهر گفت: الحاق 
اراضی حاشیه ای به روستاها و گسترش حاشیه آنها نقشی 
مهم در کنترل قیمت زمین، مســکن و اجاره بها دارد به 
گزارش روابط عمومی علیرضا مقدم در نشست با مدیران 
کل منابع طبیعی و ثبت اسناد و املاک استان بوشهر افزود: 
در بیشتر روستاهای دشتستان و برخی روستاهای دیگر 

شهرستان های این استان در سال های گذشته برخی افراد 
زمین ملی را تصرف و با ساخت خانه در آنها سکونت 
دارند. وی بیان کرد: ســاکنان این خانه ها که زمین ملی 
را تصرف کرده اند امروز به به دلیل فرســودگی سرپناه 
خود درخواســت وام مقاوم سازی از بنیاد مسکن دارند 
که می طلبد در این زمینه بصورت جدی تصمیم گیری 
شود. مقدم اظهار کرد: زمین های ملی در محدوده روستاها 

مطابق آنچه در قانون آمده باید به بنیاد مســکن واگذار 
شود، براین اساس انتظار می رود اداره کل منابع طبیعی و 
ثبت اسناد و املاک استان بوشهر در این زمینه از مناقشه ها 
جلوگیری و همکاری لازم را با بنیاد مسکن داشته باشند. 
مدیرکل منابع طبیعی استان بوشهر گفت: یک سری از 
اراضی تغییر و تحول شده، اما برخی از زمین هایی که به 
بنیاد مسکن واگذار شده هنوز سند آنها به نام منابع طبیعی 

است و سند به نام بنیاد مسکن صادر نشده است که تلاش 
می شود با همکاری اداره ثبت اسناد و املاک این مشکل 
برطرف شود. مدیرکل ثبت اسناد و املاک استان بوشهر نیز 
گفت: این اداره کل تمام تلاش خود را برای صدور سند 

واحدهای مسکونی روستایی به کار گرفته است.


